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W imieniu mieszkaric6w Wtoctawka zwracam siq z pro6bq o dokonanie

wycinki starego drzewostanu na ulicy Okrq2nej przY Scie2ce rowerowej i

uzupetnienia nowym nasadzeniem drzew. Ostatnie wichury spowodowaty

ztamanie kilku konar6w, kt6re spadfy na Scie2kq rowerowE. W celu zachowania

bezpieczefistwa os6b korzystajqcych z chodnika i Scie2ki rowerowej proszq o

dokonanie wycinki starych niebezpiecznych drzew.
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